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Rada Miejska Skoczowa 
Radni - Sesja 

Protokół nr XXIII 

z sesji Rady Miejskiej Skoczowa w dniu 17 lutego 2021 roku 

Obrady rozpoczęto 17 lutego 2021 roku o godz. 15:00, a zakończono o godz. 19:00 tego 
samego dnia. Sesja odbyła się w formule ON-LINE. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 
1.Zdzisław Baranowski 
2. Maciej Bieniek 
3. Lucyna Bocek 
4. Maria Brodniewicz 
5. Rajmund Dedio 
6. Ryszard Drózd 
7. Joanna Duda-Michalak 
8. Irena Idasiak 
9. Jacek Krużołek 
10. Rafał Ludka 
11. Jerzy Malik 
12. Tomasz Michalak 
13. Teresa Papkala 
14. Franciszek Pomper 
15. Tomasz Pszczółka 
16. Mateusz Rohnka 
17. Halina Romańska 
18. Maria Sobik 
19. Mirosław Szwarc 
20. Monika Szyndler 
21. Marek Żagan 

 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie XXIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres od 01.12.2020 r. do 31.01.2021 r. (druk 

nr 515). 
6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Skoczowa za okres od 

01.01.2020 r. d0 31.12.2020 r. (druk nr 506).  
7. Informacja o wydanych decyzjach w sprawie naliczeń jednorazowych opłat z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości oraz żądaniach z tytułu obniżenia wartości nieruchomości 
w okresie od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r. (druk nr 510). 

8. Podjęcie uchwał: 
1) Podjęcie uchwały w sprawie odwołania radnej z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady 

Miejskiej Skoczowa (druk nr 529). 
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2) Podjęcie uchwały w sprawie skargi złożonej przez dwóch mieszkańców Gminy 
Skoczów (druk nr 519). 

3) Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 
(druk nr 516). 

4) Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 
(druk nr 533). 

5) Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (druk nr 517). 
6) Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z apelem dotyczącym ochrony hodowli 

owiec (druk nr 518). 
7) Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z apelem dotyczącym konieczności 

nowelizacji ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (druk nr 531). 
8) Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoczów w 2021 roku (druk nr 
502). 

9) Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 
Skoczów, na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach 
mieszkalnych położonych na terenie Gminy Skoczów (druk nr 527). 

10) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w 
zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 
na terenie Gminy Skoczów (druk nr 526). 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy użytkowania z uprzednim użytkownikiem na 
czas nieoznaczony (druk nr 498).  

12) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy użytkowania na czas nieoznaczony (druk nr 
500). 

13) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy użytkowania z uprzednim użytkownikiem na 
czas nieoznaczony (druk nr 501). 

14) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 5 
lat (druk nr 499). 

15) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok (druk nr 
513). 

16) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/247/2020 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 grudnia 2020 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2021-2032 (druk nr 514). 

17) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/105/2019 Rady Miejskiej Skoczowa 
z dnia 18 września 2019 roku, w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach (druk nr 528). 

18) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości stawek 
opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w tej strefie, 
wysokości opłaty dodatkowej i sposobu poboru tych opłat (druk nr 530). 

19) Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z 
mieszkańcami Gminy Skoczów oraz określenia sposobu konsultowania z radami 
działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach 
dotyczących działalności statutowej tych organizacji (druk nr 532). 

20) Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę w 
postępowaniu rekrutacyjnym przy przyjęciu kandydatów zamieszkałych poza 
obwodem do szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Skoczów oraz określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów 
(druk nr 511). 
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21) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa, w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy 
Skoczów na prowadzenie niepublicznych przedszkoli i niepublicznych innych form 
wychowania przedszkolnego, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 
pobrania i wykorzystania (druk nr 504). 

22) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa, w sprawie ustalenia regulaminów korzystania z gminnych obiektów i 
urządzeń użyteczności publicznej, będących w trwałym zarządzie Skoczowskiego 
Ośrodka Sportu i Rekreacji (druk nr 503). 

23) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa, w sprawie ustalenia Statutu Żłobka Dziennego w Skoczowie (druk nr 505). 

24) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w sprawie 
nadania Statutu Miejskiemu Centrum Kultury "Integrator" w Skoczowie (druk nr 512). 

25) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa, w sprawie Statutu Biblioteki Publicznej w Skoczowie (druk nr 523). 

26) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w sprawie 
zaliczenia dróg na terenie Gminy Skoczów do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 
przebiegu (druk nr 520). 

27) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w sprawie 
wysokości stawek za zajęcie pasa drogowego (druk nr 521). 

28) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w sprawie 
nadania Statutu Miejskiemu Zarządowi Dróg (druk nr 522). 

9. Informacja Przewodniczącego Rady n/t złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 

10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
11. Sprawy organizacyjne. 
12. Zamknięcie obrad XXIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

 

ad.1. Otwarcie XXIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa VIII kadencji, przywitanie radnych i gości 
oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Skoczowa Rajmund Dedio witając 
Radnych, Burmistrza Miasta Skoczowa Mirosława Sitko, Z-cę Burmistrza Miasta Skoczowa  
Andrzeja Bubnickiego, Sekretarz Aleksandrę Małych-Pilch, Skarbnika Jerzego Ciałonia, 
Radcę Prawnego Tomasza Szkaradnika, Prezesów Spółek, Naczelników Wydziałów Urzędu 
Miejskiego, Dyrektorów i Kierowników Jednostek Organizacyjnych. 
 
Następnie stwierdził prawomocność obrad. 

ad.2. Przedstawienie porządku obrad (druk nr 538). 

Przewodniczący Rady Rajmund Dedio poinformował, że do porządku obrad sesji zgłoszony 
został projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy użytkowania na czas nieoznaczony (druk nr 539) 
 
oraz 
 
następujące autopoprawki: 
- do druku nr 502 – projekt uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoczów – pkt 8.8. 
porządku obrad sesji, 
- do druku nr 527 – projekt uchwały w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowej z 
budżetu Gminy Skoczów, na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach 
mieszkalnych położonych na terenie Gminy Skoczów – pkt 8.9. porządku obrad sesji, 
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- do druku nr 531 – projekt uchwały w sprawie wystąpienia z apelem dotyczącym nowelizacji 
ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach – pkt 8.7. porządku obrad sesji. 
 
Następnie zapytał czy są jeszcze jakieś wnioski w sprawie zmiany porządku obrad – wobec 
braku poddał pod głosowanie porządek obrad sesji z wprowadzonymi zmianami. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że wprowadzony do porządku obrad sesji projekt 
uchwały na druku nr 539 zostanie wpisany w pkt 8.29. 

ad.3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 

Przewodniczący Rady Rajmund Dedio – zapytał czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z 
XXII sesji, wobec braku poddał go pod głosowanie. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 

ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady oraz Przewodniczących Komisji o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Poinformował, że ze względu na ogłoszony w Polsce stan pandemii jego działania były 
ograniczone (przyjmował strony telefonicznie). Przewodniczące / cy po krótce przedstawili 
tematykę, którą zajmowali się na komisjach. 

ad.5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres od 01.12.2020 r. do 31.01.2021 r. 
(druk nr 515). 

Rada przyjęła Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres od 01.12.2020 r. do 
31.12.2020 r. – stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

ad.6. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Skoczowa za okres 
01.01.2020 r. do 31.12.2020 r. (druk nr 506). 



 

5 

 

Sprawozdanie przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zdzisław Baranowski. 
Poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy Skoczów sprawozdanie jest corocznie 
przedstawiane Radzie za poprzedni rok kalendarzowy do końca lutego danego roku. 
Poinformował również, że Komisja Rewizyjna opracowała i jednogłośnie przyjęła 
sprawozdanie z działalności komisji przy 1 osobie nieobecnej. 
 
Rada przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Skoczowa za 
okres od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r. – stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

ad.7. Informacja o wydanych decyzjach w sprawie naliczeń jednorazowych opłat z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości oraz żądaniach z tytułu obniżenia wartości nieruchomości w 
okresie od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r. (druk nr 510). 

Informację przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego 
Marcin Dawid. 

Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja zapoznała się z informacją. 

Rada przyjęła informację o wydanych decyzjach w sprawie naliczeń jednorazowych opłat z 
tytułu wzrostu wartości nieruchomości oraz żądaniach z tytułu obniżenia wartości 
nieruchomości w okresie od 01.01.2020 r. do 31.12.2020 r. – stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 
 
ad.8. Podjęcie uchwał: 
ad.8.1. Podjęcie uchwały w sprawie skargi złożonej przez dwóch mieszkańców Gminy 
Skoczów (druk nr 519). 
 
Przewodniczący Rady – poinformował, że pismem z dnia 25.11.2020 r. dwóch 
mieszkańców Gminy Skoczów wniosło skargę na opieszałość pracy Burmistrza Miasta 
Skoczowa. Pismem nr RM.0004.51.2020 z dnia 07.12.2020 r. w/w skarga przekazana 
została do zbadania przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mateusz Rohnka – odczytał protokół 
pokontrolny z rozpatrzenia przedmiotowej skargi informując, że Komisja Skarg, Wniosków i 
Petycji w głosowaniu jawnym 5 głosami „za“, 2 głosami „wstrzymującymi“ przy 1 osobie 
„nieobecnej“ nie zajęła stanowiska w niniejszej sprawie.  
 
Przewodniczący Rady – chciałbym abyśmy popatrzyli na tą skargę trochę z innej strony, nie 
tylko w oparciu o same przepisy prawa tylko ze strony takiej cywilnej. Skarga dotyczy braku 
odpowiedzi na pismo, które zostało złożone w Urzędzie w dniu 05.10.2020r. Na piśmie 
widnieje data 17.09.2020 r., ale w Urzędzie zostało złożone w dniu 05.10.2020r. 
Skarga na opieszałość pracy Burmistrza wpłynęła w dniu 26.11.2020 r. i dokładnie tego 

samego dnia skarżący odebrali z Urzędu odpowiedź na swoje pismo czyli to złożone w dniu 

05.10.2020r.  

Skarga już spełniła swoje zadanie, mieszkańcy otrzymali odpowiedź (na pismo z dn. 

05.10.2020r., które było przedmiotem skargi), miała miejsce wizja lokalna oraz spotkanie z 

Burmistrzem. 

Przeczytam jedno zdanie z notatki, która została sporządzona na spotkaniu Burmistrza ze 

skarżącymi cytat „Burmistrz wyraził ubolewanie i przeprosił strony za zwłokę Wydziału 

Inwestycji i Rozwoju w odpowiedzi na pismo”. 



 

6 

 

Szanowni Państwo, do Burmistrza wpływa tygodniowo dziesiątki pism, które są ostatecznie 

przekazywane są do wydziałów (Burmistrz nie jest w stanie pamiętać o wszystkich pismach). 

Odpowiedź przygotowuje pracownik Wydziału, nie zrobił tego w terminie, a my mamy za to 

oceniać Burmistrza. Czy jest to do końca sprawiedliwe? Zostawiam Państwu odpowiedź na 

to. Faktem jest, że pismo wpłynęło 05.10.2020r., a od około połowy października miała 

miejsce druga fala pandemii i lockdown, w tym czasie w Wydziale Inwestycji i Rozwoju były 

liczne absencje chorobowe. Należy również zwrócić uwagę, że w 2020 roku Wydział 

Inwestycji i Rozwoju prowadził bardzo dużo ważnych i skomplikowanych inwestycji na 

bardzo duże kwoty. 

Reasumując – mieszkańcy otrzymali odpowiedź na pismo, które jest przedmiotem skargi, 

odbyło się spotkanie skarżących z Burmistrzem i zostali przeproszeni. Inaczej mówiąc 

skarga została rozpatrzona, ponieważ mieszkańcy prosili o pomoc w tej sprawie i ją 

otrzymali. Mam poważne opory, aby oceniać w tym wypadku negatywnie Burmistrza za coś 

czego nie zrobił. Więcej, za coś czego nie był świadomy. Nie wiedział, że ktoś nie 

przygotował pisma w terminie. Nasza negatywna ocena jeżeli taką wyrazimy nie zmieni 

biegu historii, nie cofnie tej sytuacji. W dzisiejszych trudnych czasach więcej powinniśmy 

zwracać uwagi i czasu, zapału i energii by sobie pomagać, a nie walczyć ze sobą. Wiem, że 

temat nie jest zakończony, skarżący są w kontakcie z Burmistrzem. 

Burmistrz Mirosław Sitko – w Wydziale Inwestycji i Rozwoju była bardzo trudna sytuacja, 

bardzo długo nie był obecny Naczelnik tego Wydziału. Pozostali pracownicy prowadzili 

rozległy zakres prac jak wspomniał wcześniej Przewodniczący Rady. Wczoraj rozmawiałem 

ze skarżącymi i sprawa nie jest zamknięta, ponieważ są jak gdyby dwa aspekty, skarżący 

wiedzą na czym stoją. Myślę, że ta sprawa będzie się jeszcze toczyć, będą państwo 

informowani. 

Radca Prawny Tomasz Szkaradnik – jeżeli chodzi o kwestię głosowania czyli taką 

formalną, to trzeba przegłosować czy większość jest za bezzasadnością czy zasadnością tej 

skargi. Proponuje więc, żeby najpierw przegłosować którąś z opcji, a potem dopiero całą 

uchwałę. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
1/ Uznanie skargi za zasadną. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 0, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (15) 
Zdzisław Baranowski, Lucyna Bocek, Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-
Michalak, Jacek Krużołek, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz 
Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika 
Szyndler. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Maciej Bieniek, Maria Brodniewicz, Irena Idasiak, Rafał Ludka, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
2/ Podjęcie uchwały w sprawie skargi złożonej przez dwóch mieszkańców Gminy Skoczów 
(druk nr 519). 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Zdzisław Baranowski, Lucyna Bocek, Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, Joanna Duda-
Michalak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, Teresa Papkala, Franciszek 
Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina Romańska, Maria Sobik, Mirosław 
Szwarc, Monika Szyndler. 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Maciej Bieniek, Maria Brodniewicz, Irena Idasiak, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/257/2021 w sprawie skargi złożonej przez dwóch mieszkańców Gminy 
Skoczów (uznająca skargę za bezzasadną) przyjęta została jak wyżej  - stanowi załącznik nr 
4 do protokołu. 
 
ad.8.2. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania radnej z funkcji Wiceprzewodniczącej Rady 
Miejskiej Skoczowa (druk nr 529). 
 
Przedstawił wnioskodawca radny Zdzisław Baranowski - jest to wniosek utrata zaufania 
do Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Skoczowa Moniki Szyndler. Pod wnioskiem 
podpisało się 10 radnych Rady Miejskiej Skoczowa. Krótkie uzasadnienie – na Komisji 
Infrastruktury w dniu 19.10.2020r. został przedstawiony wniosek wypracowany co najmniej 2 
lata wcześniej, o kolejności remontów dróg powiatowych na terenie Gminy Skoczów na lata 
2021 i później.  
 
Wniosek komisji uwzględniał w kolejności: 
1/ ul. Ochabska 500 m i Dolny Bór 600m, 
2/ ul. Kowalska 1050 m, 
3/ ul. Dębowiecka 500 m, ul. Landecka 500 m i ul. Kowali 300 m. 
 
Za wnioskiem głosowało jednogłośnie 13 radnych w tym radna Monika Szyndler. 

Zaproponowane inwestycje dróg powiatowych będą współfinansowane w 50% z budżetu 

Gminy Skoczów. Tak stanowi porozumienie między Powiatem Cieszyńskim, a Gminą 

Skoczów. Trzy dni po Komisji Infrastruktury radna Monika Szyndler złożyła pismo do Powiatu 

Cieszyńskiego o uwzględnienie remontu ulicy Kowalskiej w 2021 roku w pierwszej 

kolejności, czym podważyła stanowiska Komisji Infrastruktury za którym wcześniej 

głosowała. Opinie radnych wnioskujących o odwołanie radnej Moniki Szyndler z funkcji 

Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Skoczowa – jej działanie było nieuczciwe i nie 

odpowiedzialne wobec Rady Miejskiej Skoczowa. 

Ponadto gdyby radna Maria Sobik nie zapytała na połączonych komisjach w sprawie budżetu 

na jaki remont drogi powiatowej jest przeznaczone 400 tys. zł, to większość z rady nie 

wiedziałaby za czym głosuje, a tak nie powinno być. 

Na wniosek radnej Teresy Papkali – dosłowne brzmienie jej wystąpienia (zgodnie z § 25 
ust. 2 pkt 6 Statutu Gminy Skoczów): 
Wniosek, który został złożony do Rady Miejskiej Skoczowa o odwołanie Moniki Szyndler z 
funkcji Wiceprzewodniczącej Rady Miejskiej Skoczowa uważam za bezzasadny, ponieważ 
został sporządzony bez należytej staranności i zawiera informacje nieprawdziwe. 
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Wzmiankowany wniosek składa się z dwóch części. Pierwsza dotyczy podstawy prawnej 
oraz informacji o treści wniosku Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego przyjętego wniosku w dniu 19.10.2020 r., dotyczącego 
kolejności remontu dróg powiatowych znajdujących się w Gminie Skoczów. Druga część to 
uzasadnienie powodów odwołania Moniki Szyndler z pełnionej funkcji Wiceprzewodniczacej 
Rady Miejskiej Skoczowa obecnej kadencji.  
 
Analizując całość stwierdzam: 
1/ Część pierwsza – żadnych błędów, uproszczeń, rzetelnie została przywołana podstawa 
prawna i treść wniosku. 
2/ Część druga – tu sytuacja wygląda zupełnie inaczej: 
a/ Analizowana treść zapisu – cytat „Trzy dni później radna ta złożyła wniosek do                  
Powiatu …”  
Wniosek, o którym mowa został złożony przez radną Monikę Szyndler do: 
- Starosty i Wicestarosty Powiatu Cieszyńskiego – imiennie, 
- do Zarządu Powiatu Cieszyńskiego – imiennie, 
- Powiatowego zarządu Dróg – imiennie. 
Żaden z adresatów nie nazywał się „Powiat”. Zapis w uzasadnieniu można odczytać jako 
brak znajomości przez radną struktury organizacyjnej Starostwa Powiatowego w Cieszynie. 
Powiat w rozumieniu prawa to jednostka samorządu terytorialnego i podziału 
administracyjnego. 
b/ Analizowana treść zapisu cytat „złożyła wniosek […] o zmianę kolejności remontu i podała 
ulicę Kowalską …”. 
Wniosek, który został skierowany do Starostwa Powiatowego w Cieszynie w żadnym 
fragmencie nie zawiera sugestii, a tym bardziej wprost takiego zapisu. Zawiera objaśnienie 
powodów sformułowania wniosku remontu dróg powiatowych (nakładki) drogi nr 2635 S i nr 
2640 S oraz dwie uchwały zebrania wiejskiego w Pierśćcu z dnia 25.09.2020 r. dotyczące 
remontu właśnie tych dróg. 
c/ Analizowana treść zapisu cytat „… i podała ul. Kowalską (drogę Sołectwa Pierściec, 
którego jest sołtysem).” 
Droga, o której mowa to droga powiatowa, a nie droga Sołectwa Pierściec, przebiega przez 
Sołectwo. W Polsce obowiązuje podział na drogi publiczne i wewnętrzne. Najniższa 
kategoria to drogi gminne, nie ma sołeckich. A to, że przebiega przez Sołectwo nie powoduje 
zmiany na „drogę Sołectwa”. Droga ta leży w Sołectwie Pierściec i jest droga powiatową. 
 
Nieuczciwość i postawa niegodna radnej Moniki Szyndler, na co wskazują wnioskodawcy w 
żaden sposób nie korelują ze stawianymi zarzutami. Uważam, że osoby podpisujące się pod 
tak nierzetelną treścią mogą być posądzone o poświadczenie nieprawdy i wprowadzenie w 
błąd nie tylko radnych, ale również innych osób. Miałam nadzieję, że osoby podpisane pod 
wnioskiem z uwaga czytają co podpisują. Ta treść moim zdaniem to wyraz braku szacunku 
dla radnych i pobłażanie rzetelności i merytoryczności. Po to było spotkanie w dniu 
04.02.2021 r. aby dokładnie wysłuchać radnej Moniki Szyndler i poprawnie i prawdziwie 
sformułować wniosek. Radny Zdzisław baranowski powiedział na tym spotkaniu, że wniosku 
tak naprawdę nie trzeba uzasadniać (rzeczywiście tak jest i jest to zgodne z prawem). 
Pozostaje pytanie – to po co to uzasadnienie? I najważniejsze – załącznikiem do uchwały 
jest wniosek, a nie emocje i dyskusja. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
W związku z powyższym uchwała nie została przyjęta – projekt uchwały stanowi załącznik nr 
5 do protokołu. 
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ad.8.3. Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 
(druk nr 516). 

Przewodniczący Rady – poinformował, że e-mailem z dnia 10.12.2020 r. Pan Konrad 
Malewskiego złożył petycję wzywającą do podjęcia uchwały przez Radę Miejską Skoczowa, 
która zawierałaby stanowisko odnośnie planowanych przez Rząd RP powszechnych 
szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2, szczególnie w zakresie prowadzonych 
negocjacji z producentami szczepionek, warunków zawierania umów oraz zagwarantowania 
przez producentów szczepionek poniesienia wszelkich kosztów w sytuacji wystąpienia 
powikłań poszczepiennych. Kwestie te nie należą do kompetencji Rady więc nie mogą być 
przedmiotem jej działań. 

Radny Mateusz Rohnka – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – komisja 
jednogłośnie przy 1 osobie nieobecnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/258/2021 w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
ad.8.4. Podjęcie uchwały w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 
(druk nr 533). 

Przewodniczący Rady - poinformował, że e-mailem z dnia 18.01.2021 r. Stowarzyszenie 
Polska Wolna od GMO złożyło petycję odnośnie zwrócenia uwagi władz gminy / miasta na 
zagrożenia ze strony potencjalnie groźnej dla zdrowia szczepionki, a właściwie terapii 
genowej oraz konieczność podjęcia działań zapobiegających lub minimalizujących takie 
zagrożenia - wobec niedostatecznych takich działań ze strony instytucji państwowych i 
podjęcie stosownej uchwały.  Kwestie te nie należą do kompetencji Rady, więc nie mogą być 
przedmiotem jej działań. 

Radny Mateusz Rohnka – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – komisja 
jednogłośnie przy 1 osobie nieobecnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
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Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/259/2021 w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
ad.8.5. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (druk nr 517). 
 
Przewodniczący Rady - poinformował, że pismem z dnia 11.12.2020 r. Pan Grzegorz 
Gorzoch złożył petycję wzywającą do podjęcia uchwały przez Radę Miejską Skoczowa, która 
zawierałaby stanowisko odnośnie planowanych przez Rząd RP powszechnych szczepień 
przeciwko wirusowi SARSCoV-2, szczególnie w zakresie prowadzonych negocjacji z 
producentami szczepionek, warunków zawierania umów oraz zagwarantowania przez 
producentów szczepionek poniesienia wszelkich kosztów w sytuacji wystąpienia powikłań 
poszczepiennych. 
Zgodnie z art. 4 ust. 4 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach, petycja składana w formie 
pisemnej powinna być podpisana przez podmiot wnoszący petycję, a jeżeli podmiotem 
wnoszącym petycję nie jest osoba fizyczna lub gdy petycję wnosi grupa podmiotów - przez 
osobę reprezentującą podmiot wnoszący petycję. 
Petycja z dnia 11.12.2020 r. została złożona w formie pisemnej przez osobę fizyczną, jednak 
bez podpisu osoby wnoszącej petycję. Pismem z dnia 12.01.2021 r. wnoszący petycję został 
wezwany do uzupełnienia z pouczeniem, że w przypadku braku uzupełnienia petycji w 
terminie 14 dni od dnia doręczenia wezwania przedmiotowa petycja nie zostanie 
rozpatrzona. Wnoszący petycję nie uzupełnił petycji o podpis. 

Radny Mateusz Rohnka – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – komisja 
jednogłośnie przy 1 osobie nieobecnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/260/2021 w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia przyjęta 
została jak wyżej – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
ad.8.6. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z apelem dotyczącym ochrony hodowli 
owiec (druk nr 518). 
 
Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady, poinformował że Rada Miejska 
Skoczowa zwraca się z apelem do Ministra Klimatu i Środowiska, o podjęcie działań 
mających na celu ochronę hodowli owiec przed wilkami poprzez odpowiednie zmiany 
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przepisów prawa - między innymi podniesienie wysokości odszkodowań dla hodowców 
owiec, usprawnienie ich wypłaty, a także podjęcie rozwiązań podnoszących bezpieczeństwo.  
Coraz częściej dochodzi do ataku wilków na stada owiec pasących się w górach. Wilki coraz 
częściej podchodzą do zagród mieszkalnych nie robiąc sobie nic z obecności człowieka. 
Hodowcy ponoszą straty, a ludzie czują się coraz mniej bezpieczni. 

Radny Mateusz Rohnka – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – komisja 
jednogłośnie przy 1 osobie nieobecnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/261/2021 w sprawie wystąpienia z apelem dotyczącym ochrony hodowli 
owiec przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
ad.8.7. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia z apelem dotyczącym konieczności 
nowelizacji ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (druk nr 531). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska 
Janusz Międzybrodzki, poinformował o wprowadzeniu autopoprawki. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunlanej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały wraz ze zgłoszonymi wnioskami. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/262/2021 w sprawie wystąpienia z apelem dotyczącym konieczności 
nowelizacji ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach przyjęta została jak wyżej – 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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ad.8.8. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoczów w 2021 roku (druk nr 502). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska 
Janusz Międzybrodzki, poinformował o wniesieniu autopoprawki. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/263/2021 w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Skoczów w 2021 roku przyjęta została 
jak wyżej – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
ad.8.9. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy 
Skoczów, na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych 
położonych na terenie Gminy Skoczów (druk nr 527). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska 
Janusz Międzybrodzki, poinformował o wniesieniu autopoprawki. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
  
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
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NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/264/2021 w sprawie Regulaminu udzielania dotacji celowej z budżetu 
Gminy Skoczów, na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach 
mieszkalnych położonych na terenie Gminy Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 
  
ad.8.10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w 
zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na 
terenie Gminy Skoczów (druk nr 526). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Środowiska 
Janusz Międzybrodzki. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/265/2021 w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w 
zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na 
terenie Gminy Skoczów przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
ad.8.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy użytkowania z uprzednim użytkownikiem na czas 
nieoznaczony (druk nr 498). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – 13 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymującym” komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/266/2021 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy użytkowania z uprzednim użytkownikiem na czas 
nieoznaczony przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
ad.8.12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy użytkowania na czas nieoznaczony (druk nr 500). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – 11 głosami „za”, 3 głosami „wstrzymującymi” komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/267/2021 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy użytkowania na czas nieoznaczony przyjęta została 
jak wyżej – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
ad.8.13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy użytkowania z uprzednim użytkownikiem na czas 
nieokreślony (druk nr 501). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid. 
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Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – 13 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymującym” komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/268/2021 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy użytkowania z uprzednim użytkownikiem na czas 
nieokreślony przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
ad.8.14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 5 lat 
(druk nr 499). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/269/2021 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy dzierżawy z uprzednim dzierżawcą na okres 5 lat 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
ad.8.15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok (druk 
nr 513). 
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Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 1 osobie 
„nieobecnej”. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/271/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Skoczów na 2021 rok 
przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
ad.8.16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXII/247/2020 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 grudnia 2020 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2021-2032 (druk nr 514). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 1 osobie 
„nieobecnej”. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/272/2021 w sprawie zmiany uchwały nr XXII/247/2020 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 21 grudnia 2020 roku, w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Skoczów na lata 2021-2032 przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu. 
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ad.8.17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/105/2019 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 18 września 2019 roku, w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach (druk nr 528). 
 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Jerzy Ciałoń. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 1 osobie 
„nieobecnej”. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Maria 
Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Halina Romańska 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/272/2021 w sprawie zmiany uchwały nr X/105/2019 Rady Miejskiej 
Skoczowa z dnia 18 września 2019 roku, w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach przyjęta została jak 
wyżej – stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
ad.8.18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości 
stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w tej strefie, 
wysokości opłaty dodatkowej i sposobu poboru tych opłat (druk nr 530). 
 
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor Miejskiego Zarządu Dróg Piotr Hanzel. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
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NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/274/2021 w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania, wysokości 
stawek opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych w tej strefie, 
wysokości opłaty dodatkowej i sposobu poboru tych opłat przyjęta została jak wyżej – 
stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
ad.8.19. Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z 
mieszkańcami Gminy Skoczów oraz określenia sposobu konsultowania z radami działalności 
pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 
organizacji (druk nr 532). 
 
Projekt uchwały przedstawił Radca Prawny Tomasz Szkaradnik. 
 
Przewodniczący Rady – poinformował, że Komisja Regulaminowa jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/275/2021 w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z 
mieszkańcami Gminy Skoczów oraz określenia sposobu konsultowania z radami działalności 
pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 
projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych 
organizacji przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
ad.8.20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę w 
postępowaniu rekrutacyjnym przy przyjęciu kandydatów zamieszkałych poza obwodem do 
szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Skoczów oraz 
określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów (druk nr 511). 
 
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Miejskiego Zarządu Oświaty Joanna                      
Radwan-Kmiecik. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/276/2021 w sprawie określenia kryteriów branych pod uwagę w 
postępowaniu rekrutacyjnym przy przyjęciu kandydatów zamieszkałych poza obwodem do 
szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Skoczów oraz 
określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia tych kryteriów przyjęta została jak 
wyżej – stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
ad.8.21. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa, w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy 
Skoczów na prowadzenie niepublicznych przedszkoli i niepublicznych innych form 
wychowania przedszkolnego, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 
wykorzystania (druk nr 504). 
 
Przewodniczący Rady – poinformował, że organy jednostek samorządu terytorialnego 
zobowiązane są do ogłaszania tekstów jednolitych znowelizowanych aktów normatywnych 
nie rzadziej niż raz na 12 miesięcy. 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/277/2021 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa, w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy 
Skoczów na prowadzenie niepublicznych przedszkoli i niepublicznych innych form 
wychowania przedszkolnego, a także trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i 
wykorzystania przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
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ad.8.22. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa, w sprawie ustalenia regulaminów korzystania z gminnych obiektów i urządzeń 
użyteczności publicznej, będących w trwałym zarządzie Skoczowskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji (druk nr 503). 
 
Radna Maria Brodniewicz – Przewodnicząca Komisji Kultury Fizycznej, Zdrowia i Opieki 
Społecznej – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/278/2021 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa, w sprawie ustalenia regulaminów korzystania z gminnych obiektów i urządzeń 
użyteczności publicznej, będących w trwałym zarządzie Skoczowskiego Ośrodka Sportu i 
Rekreacji przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
 
ad.8.23. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa, w sprawie ustalenia Statutu Żłobka Dziennego w Skoczowie (druk nr 505). 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/279/2021 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa, w sprawie ustalenia Statutu Żłobka Dziennego w Skoczowie przyjęta została jak 
wyżej – stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
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ad.8.24. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w sprawie 
nadania Statutu Miejskiemu Centrum Kultury "Integrator" w Skoczowie (druk nr 512). 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/280/2021 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w sprawie 
nadania Statutu Miejskiemu Centrum Kultury "Integrator" w Skoczowie przyjęta została jak 
wyżej – stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
ad.8.25. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa, w sprawie Statutu Biblioteki Publicznej w Skoczowie (druk nr 523). 
 
Radna Maria Sobik – Przewodnicząca Komisji Kultury i Oświaty – komisja jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/281/2021 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miejskiej 
Skoczowa, w sprawie Statutu Biblioteki Publicznej w Skoczowie przyjęta została jak wyżej – 
stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
ad.8.26. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w sprawie 
zaliczenia dróg na terenie Gminy Skoczów do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 
przebiegu (druk nr 520). 
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Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/282/2021 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w sprawie 
zaliczenia dróg na terenie Gminy Skoczów do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 
przebiegu przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
ad.8.27. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w sprawie 
wysokości stawek za zajęcie pasa drogowego (druk nr 521). 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/283/2021 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w sprawie 
wysokości stawek za zajęcie pasa drogowego przyjęta została jak wyżej – stanowi załącznik 
nr 29 do protokołu. 
 
ad.8.28. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w sprawie 
nadania Statutu Miejskiemu Zarządowi Dróg (druk nr 522). 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Zdzisław Baranowski, Maciej Bieniek, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, 
Ryszard Drózd, Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz 
Michalak, Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Halina 
Romańska, Maria Sobik, Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
 
Uchwała nr XXIII/284/2021 w sprawie sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały, w 
sprawie nadania Statutu Miejskiemu Zarządowi Dróg przyjęta została jak wyżej – stanowi 
załącznik nr 30 do protokołu. 
 
ad.8.29. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy użytkowania na czas nieoznaczony (druk nr 539 
wprowadzony do porządku obrad sesji). 
 
Projekt uchwały przedstawił Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania 
Przestrzennego Marcin Dawid. 
 
Radna Irena Idasiak – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Infrastruktury Komunalnej i 
Zagospodarowania Przestrzennego – 13 głosami „za”, 1 głosem „wstrzymującym” komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radna Teresa Papkala – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Polityki Finansowej i 
Administracji – komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały przy 1 osobie 
„nieobecnej”. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Zdzisław Baranowski, Lucyna Bocek, Maria Brodniewicz, Rajmund Dedio, Ryszard Drózd, 
Joanna Duda-Michalak, Irena Idasiak, Jacek Krużołek, Rafał Ludka, Tomasz Michalak, 
Teresa Papkala, Franciszek Pomper, Tomasz Pszczółka, Mateusz Rohnka, Maria Sobik, 
Mirosław Szwarc, Monika Szyndler, Marek Żagan. 
 
PRZECIW (1) 
Maciej Bieniek 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Halina Romańska 
 
NIEOBECNI (1) 
Jerzy Malik 
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Uchwała nr XXIII/270/2021 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego, trybu zawarcia umowy użytkowania na czas nieoznaczony przyjęta została 
jak wyżej – stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
ad.9. Informacja Przewodniczącego Rady n/t złożonych interpelacji i zapytań oraz 
udzielonych odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, jakie interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi wpłynęły 
do Biura Rady w okresie międzysesyjnym. 
 
ad.10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia, komunikaty. 
 
Radna Maria Sobik – podziękowała za realizację jej wniosku i przygotowanie możliwości 
zawiadamiania mieszkańców, przypomnienie sms-em lub e-mailem - dotyczy podatków. 
Kolejno zapytała czy jest rozstrzygnięty przetarg na boisko przy Szkole Podstawowej Nr 1 w 
Skoczowie. 
 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju Krzysztof Brudny – odpowiedział, że jeszcze 
nie jest rozstrzygnięty. 
 
ad.11. Sprawy organizacyjne. 
 
Przewodniczący Rady – życzył dużo radości, pomyślności, zdrowia, spełnienia marzeń 
solenizantom, którzy w okresie międzysesyjnym świętowali swoje urodziny.  
 
Przypomniał o składaniu oświadczeń majątkowych za 2020 rok, druk zostanie przesłany              
e-mailem. 
 
Burmistrz Mirosław Sitko – poinformował, że 1 marca br. godz. 10:00 złożone zostaną 
kwiatów pod Obeliskiem Żołnierzy Wyklętych w Kiczycach. 
 
Przypomniał, że do końca marca br. można składać wnioski o przyznanie tytułu „Zasłużony 
/a dla …”. 
 
Ponadto poinformował, że jeśli chodzi o kamienicę Rynek 3 to otrzymał decyzję Nadzoru 
Budowalnego do dopuszczeniu obiektu po wszystkich kontrolach. Trwają jeszcze prace 
firmy, która uzbraja Centrum Edukacji Ekologicznej. Jest rozstrzygnięty przetarg na dostawę 
mebli do sali sesyjnej, ale nie jest rozstrzygnięty przetarg na wyposażenie wydziałów, które 
tam będą. Jeśli przepisy na to pozwolą, to może w kwietniu udałoby się by odbyła się tam 
sesja. 
 
ad.12. Zamknięcie obrad XXIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad dziękując wszystkim za udział, Przewodniczący Rady 
zamknął obrady XXIII sesji Rady Miejskiej Skoczowa. 
 
                                                                                            
                                                                                                            Przewodniczący 
                                                                                                    Rady Miejskiej Skoczowa 

                                                                                          Rajmund Dedio 

 
Protokołowała: Wioletta Sawicka-Ślęzak 
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